
OPENBARE BESLUITENLIJST 

DORDTSE DINSDAG – BEELD- EN OORDEELSVORMENDE COMMISSIES VAN  

29 AUGUSTUS 2023 

 

 

Vergaderzaal 1 - Johan de Witt 
 

1 Auditcommissie 
 

2 Vaststellen Jaarstukken 2022 - Raadsvoorstel 
 
Besluit 
(Het proces van) de jaarstukken wordt toegelicht door coördinator Y. van Kempen 
en de commissie stelt vragen. 
 
De politieke vragen voor de oordeelsvorming op 12 september zijn: 

1. Hoe voorkomt de raad dat er bij de jaarstukken 2023 in voorjaar/zomer 2024 opnieuw 
tijdsdruk op de vaststelling komt? (VVD) 

2. Wat vindt de raad van de resultaatbestemming 2022? (GL) 
3. Wat vindt de raad van de maatschappelijke resultaten over 2022? (PvdA) 

 
De derde politieke vraag wordt nader gespecificeerd door een uitvraag te doen aan 
de raads- en commissieleden welke onderwerpen zich lenen voor besprekingen. 
 

3 Vragenhalfuur 

 

4 Kennisnemen van en beschikbaar stellen van een krediet Evenementen in december 

- Raadsvoorstel 
 

Besluit 
De tafelgasten namens Promotie Ondernemers Binnenstad Dordrecht, Bewonersplatform Dordrecht, 
Dordrecht Marketing, Rotary en stichting Fundraising reageren op het raadsvoorstel. De commissie 
stelt vragen over de Dordtse Decemberdagen aan alle gasten over het bewonersbelang, inkomsten, 
sponsoring, bijdragen en nut voor winkeliers, de sterkte van het verhaal achter het evenement, 
duurzaamheidsaspecten en meer. De commissie besluit het raadsvoorstel door te sturen als 
hamerstuk naar de gemeenteraad van 19 september. Partij voor de Dieren overweegt een motie. 
 

5 Beantwoording door het college van artikel 40-vragen van de fracties VVD, GL, PvdA, 

VSP, FW, BVD, FvD + Op ons Eiland inzake Dordt is en blijft evenementenstad -

Antwoordbrief artikel 40/41 
 



6 Vaststellen Startnotitie opgave Inclusieve Stad - Startnotitie 
 
Besluit 
De commissie kan zich breed vinden in de startnotitie. De PvdD kondigt nog een motie aan over de 
regenboogvlag. De VVD overweegt een motie over diversiteit en competenties.  
Wethouder Van Benschop zegt toe met de stad in gesprek te blijven over inclusie, dit is een continue 
dialoog. De manier waarop dat gesprek wordt vormgegeven neemt de wethouder op in het 
uitvoeringsprogramma.  
Omdat moties zijn aangekondigd besluit de commissie het raadsvoorstel als bespreekstuk naar de 
raad te sturen waarbij alleen over de ingediende motie(s) wordt gesproken. Spreektijd 2 minuten. 
 

Vergaderzaal 3 – Hugo Muys van Holy 
 

1 Tussenstand Cultuurnota Dordrecht 2030 
 
Besluit 
Mevrouw Walderveen presenteert de tussenstand van de cultuurnota en legt twee dilemma's voor 
aan de commissie: nieuwe Cultuurnota 2030 bouwt voort op huidige cultuurnota rekening houdende 
met bestaande budget. Dus accenten die worden gelegd doen ertoe om met het oog op horizon 
2030 keuzes te kunnen maken. Gesproken wordt over het culturele doelgroepenmodel dat helpt om 
anders naar doelgroepen te kijken, bijvoorbeeld door analyse van vier wijken in Dordrecht waar 
lichte cultuurgebruikers wonen. Groeimogelijkheid in aantrekken van regionale inwoners naar 
Dordtse voorzieningen. Placemaking bij vernieuwing van wijken kan ook gaan over het organiseren 
van (buurt-)evenementen, waarbij wordt opgemerkt dat ook die toegankelijk moeten zijn. 
Wethouder Van der Linden voegt toe dat de nieuwe cultuurnota wordt gebaseerd op twee leidende 
motieven: het bereik vergroten en meer groepen willen bereiken met het aanbod. Suggestie uit 
culturele sector zelf om duidelijker te benoemen hoe basisinfrastructuur eruit ziet en wat daarvan 
verwacht kan worden, ook voor het makersklimaat en inzet van vrijwilligers. Commissie geeft de 
volgende aandachtspunten mee: focus op wijken en doelgroepen die minder in aanraking komen 
met kunst en cultuur. Voor wat betreft de financiën: zorg dat basis op orde blijft. En anders minder 
investeren in het versterken van makersklimaat. 
 

2 Agendacommissie 
 

3 Vaststellen Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-2026 - Raadsvoorstel 
 

Besluit 
Het raadsvoorstel Vaststellen Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-2026 en het initiatiefvoorstel Fijn 

Fietsen in Dordrecht (CDA) worden gezamenlijk in beeldvormende zin besproken. 
Saskia Platenkamp, opgavemanager bereikbare stad en regio, geeft een presentatie over de hoofdlijn 

van het Uitvoeringsprogramma Fiets en hoe dit programma zich verhoudt tot de 

Uitgangspuntennotitie mobiliteit 2040. Willem van Driel van de Fietsersbond Drechtsteden geeft 

middels een presentatie een reflectie op beide stukken.  
De PvdD heeft nog technische vragen gesteld die nog moeten worden beantwoord. De commissie 

besluit het raadsvoorstel en het initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht in combinatie 

oordeelsvormend te agenderen met de volgende politieke vragen: 



• Zien we voldoende van het initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht terug in het 

Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-2026? (CDA) 

• Moeten recreatieve fietsroutes worden onderzocht en/of in de routekaart 
worden opgenomen? (PvdD) 

• Moeten fietsroutes naar buurtwinkelcentra worden onderzocht en/of in de 

routekaart worden opgenomen? (PvdD) 

Heeft de verbinding Amstelwijck - Station Dordrecht Zuid toegevoegde waarde ten opzichte 

van de bestaande routes? Zo ja, welke route is voor deze verbinding optimaal? (PvdD) 

 

4 Initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht fractie CDA 
 

Besluit 
Het raadsvoorstel Vaststellen Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-2026 en het initiatiefvoorstel Fijn 
Fietsen in Dordrecht (CDA) worden gezamenlijk in beeldvormende zin besproken. 
Saskia Platenkamp, opgavemanager bereikbare stad en regio, geeft een presentatie over de hoofdlijn 
van het Uitvoeringsprogramma Fiets en hoe dit programma zich verhoudt tot de 
Uitgangspuntennotitie mobiliteit 2040. Willem van Driel van de Fietsersbond Drechtsteden geeft 
middels een presentatie een reflectie op beide stukken. 
De PvdD heeft nog technische vragen gesteld die nog moeten worden beantwoord. De commissie 
besluit het raadsvoorstel en het initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht in combinatie 
oordeelsvormend te agenderen met de volgende politieke vragen: 

• Zien we voldoende van het initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht terug 
in het Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-2026? (CDA) 

• Moeten recreatieve fietsroutes worden onderzocht en/of in de routekaart worden 
opgenomen? (PvdD) 

• Moeten fietsroutes naar buurtwinkelcentra worden onderzocht en/of in de routekaart 
worden opgenomen? (PvdD) 

• Heeft de verbinding Amstelwijck - Station Dordrecht Zuid toegevoegde waarde ten opzichte 
van de bestaande routes? Zo ja, welke route is voor deze verbinding optimaal? (PvdD) 
 

5 Oprichten stichting Binnenstadsbedrijf Dordrecht - Raadsvoorstel 
 

Besluit 
De governance van het op te richten Binnenstadsbedrijf (BSB) wordt toegelicht 
door mevr. van Elsacker, beoogd voorzitter van het BSB. Raads- en commissieleden stellen vragen 
over: 
- De inspraak van bewoners 
- De besluitvorming in het bestuur van het op te richten BSB 
- De juridische status van het BSB 
- De relatie BSB-gemeenteraad, verantwoording aan en invloed van gemeenteraad 
- Waarom er niet is gekozen voor het co-operatiemodel uit het raadsbesluit 
 
Twee aspecten worden voor de oordeelsvorming nog schriftelijk toegelicht. 
- De financiële afspraken en verdeling van bijdragen aan het BSB 
- De suggestie van dhr. Kleinpaste ten aanzien van een statutaire bepaling voor verklaringen bij 
besluiten die niet in unanimiteit zijn genomen (consent principe) 
- De juridische status van het BSB (is het een verbonden partij?) 
 
 



De commissie besluit over te gaan op oordeelsvorming met de volgende politieke vragen: 
 

• Zijn Dordtse inwoners op basis van dit voorstel voldoende in staat om een gelijkwaardige 
bijdrage te leveren aan het Binnenstadsbedrijf? Zien zij hun belangen voldoende 
vertegenwoordigd? (SP) 

• Is het stemrecht van deelnemende partijen statutair goed geregeld? (CDAGD) 

• Hoe vindt de commissie dat het Binnenstadsbedrijf zich verhoudt tot de gemeenteraad en 
andersom (deze politieke vraag hangt nog af van de schriftelijke beantwoording op de vraag 
of het binnenstadsbedrijf een verbonden partij is) (CDA-GD) 

• Hoe haalt het Binnenstadsbedrijf zo doelmatig mogelijk haar beleidsdoelstellingen? (VVD) 
 

6 Vaststellen Voorbereidingsbudget Knoop Leerpark–Gezondheidspark (Dordtse 

Spoorzone) - Raadsvoorstel 
 

Besluit 
De commissie stelt vragen aan de projectmanager over ecologische verbindingen, de aard van de 
mobiliteitshub, de rioolkast, fietsverbinding, verkeerslichten, toekomst schippersinternaat versus 
uitbreidingsplannen Bastion Hotel en de geringe grondpositie gemeente. 
Op verzoek van PvdD volgt een onderbouwing van de meerwaarde van station Leerpark. Deze 
informatie wordt schriftelijk verstrekt door de wethouder, op tijd voor de gemeenteraad. Het 
raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgestuurd naar de gemeenteraad van 19 september. 
 

Vergaderzaal 5 – Adriaan van Blijenburg 
 

1 Afspraak werkgeversdelegatie 
 

2 Vaststellen Startnotitie Dordtse Visie Voortgezet Onderwijs - Startnotitie 

 
Besluit 
Diverse fracties voeren het woord over de twee politieke vragen die zijn geformuleerd voor het 
debat. Daarbij worden complimenten gegeven aan wethouder Van Benschop en ambtenaren over de 
startnotitie, die ondanks beperkte wettelijke invloed van gemeente goede intenties bevat. Het doel is 
om leerlingen tussen 12 en 18 optimale kansen te bieden om op te groeien. Zorgen gaan over of er 
met het oog op het lerarentekort voldoende menskracht is om de ambities te realiseren; of er geen 
(te groot) integraal beleidsplan wordt opgetuigd als vervolgstap; of de onderliggende visie op aanpak 
van thuiszitters voldoende gaat zijn om deze ongewenste situatie voor deze kinderen te doorbreken. 
Het Integraal Huisvestingsplan is niet gelijktijdig aangeboden aan de raad en de commissie benadrukt 
het belang van de invloed die de gemeente hiermee heeft op de inrichting van het onderwijs. 
Suggestie wordt gedaan om formeel (onderwijs) en informeel leren (opgroeien en opvoeden) met 
elkaar in verbinding te brengen. Wethouder Van Benschop zegt toe samen met genoemde partners 
te werken aan afsprakenkader/ uitvoeringsprogramma die antwoord geeft op de vraag: wat 
missen we en moeten we nog ontwikkelen?  
Uit startnotitie: het eindresultaat wordt aan de raad worden voorgelegd ter vaststelling. Commissie 
besluit het raadsvoorstel als hamerstuk door te sturen naar de gemeenteraad. Gewoon Dordt 
kondigt aan te overwegen een amendement in te dienen over de verbinding tussen formeel en 
informeel leren. 
 



3 Raadsinformatiebrief over Jaarverslag Leerplicht en Voortijdig Schoolverlaten van 

schooljaar 2021-2022 - Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
Commissie besluit de raadsinformatiebrief ter kennisgeving naar de raad te sturen. 

4 Meerjarenbeleidsplan Dienst Gezondheid en Jeugd (consultatie) 
 
Besluit 
Commissie bespreekt de vijf stellingen en geeft daarnaast de volgende aandachtspunten mee: DG&J 
moet allereerst wettelijke kerntaken goed uitvoeren. Daarna komen de overige ambities, zoals 
inzetten op gezonde generatie vanuit collectieve denken i.p.v. gericht op individuen; inzetten op 
gezondheid en leefstijlbevordering. De aanpak van leefstijl leent zich ook voor regionale ontwikkeling 
en lokale inzet. Het is daarbij de vraag of alles door DG&J zelf ontwikkeld moet worden, zoals 
klimaatverandering. Suggestie wordt gedaan om aanpak pandemie op waakvlam zetten. Bij 
jeugdhulp prioriteren op complexe zorg en goed sturen op lichte versus zware behandeling/ 
begeleiding die wordt ingezet en de voorwaarden die daar onnodig aan gesteld worden. Denk ook na 
over het bijdragen naar draagkracht van inwoners bij jeugdhulp. Toegevoegd wordt aandacht voor 
vitaal ouder worden. Ook wordt opgemerkt dat problemen beperkt beïnvloedbaar zijn en nuchter 
gekeken moet worden naar effectiviteit van inzet. 


